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Program 

1) Účastníky přivítal předseda Pražské organizace SKIP (PO SKIP) Michal Záviška. 

2) Martin Žížala (NK ČR) představil pilotní projekt NK ČR Dobrovolné uložení elektronických 

publikací. Jedná se v podstatě o snahu zavedení elektronické obdoby povinného výtisku; 

formou pilotního projektu jsou shromažďovány zkušenosti, podklady pro legislativu. 

Elektronický povinný výtisk by mimo jiné zabezpečil dlouhodobé uložení digitálního obsahu (v 

rámci projektu Národní digitální knihovny). Informace o projektu jsou k dispozici na 

edpilot.nkp.cz. Prezentace je k dispozici na webu PO SKIP. 

3) Volba mandátové a návrhové komise 

a. Mandátová komise: Buřilová, Nová, Škochová – jednomyslně schváleno. 

b. Návrhová komise: Giebisch, Hemola, Vavříková – jednomyslně schváleno. 

4) Mandátová komise sdělila, že se konference účastní 49 individuálních členů a 6 

institucionálních. 

5) Předseda PO SKIP Záviška představil výroční zprávu PO SKIP za r. 2011. V souvislosti 

s Katalogizační komisí avizoval, že pokud nebude nalezen nový předseda komise, bude tato 

komise zrušena. Výroční zpráva byla jednomyslně schválena. 

6) Předseda PO SKIP Záviška dále informoval o čerpání rozpočtu. Výsledek je záporný, a to 

z důvodu, že PO SKIP se rozhodlo část přebytku nahromaděného za minulá léta rozpustit. 

Např. tak byla podpořena po záplavách v severních Čechách knihovna v Raspenavě, nebo 

nové benefity PO SKIP. Předsedkyně revizní komise Alena Kvasničková informovala o kontrole 

hospodaření, která nenalezla žádné pochybení, a doporučila čerpání rozpočtu ke schválení. 

Čerpání rozpočtu za r. 2011 bylo jednomyslně schváleno. 

7) Byla vyhlášena cena Pražský knihovník/Pražská knihovnice za r. 2012, jíž se stala PhDr. Hana 

Nová z NK ČR.  

8) Plán čerpání rozpočtu na r. 2012 počítá opět s drobným schodkem. Byl představen plán 

aktivit na r. 2012. Dr. Volková-Balvínová doplnila informace o blížící se akci Klubu tvořivých 

knihovníků (beseda na téma Jak se vyvarovat kýče, kterou povede dr. Pavla Pečinková), dále 

bude do plánu doplněn plánovaný seminář na téma fundraisingu pod vedením Petry 

Kubálkové, který proběhne v březnu nebo v dubnu. Plán čerpání na r. 2012 i Plán aktivit na r. 

2012 byl jednomyslně schválen. 

9) Ostatní 

a. Předseda Záviška upozornil na konání voleb do výboru PO SKIP v dalším roce a vyzval 

přítomné, aby přemýšleli o vhodných kandidátech. 

b. Zlata Houšková informovala o projektu Bezbariérová knihovna. Ačkoliv se jej Praha 

nemůže účastnit, neboť je financován ze strukturálních fondů, doporučila jej 

k pozornosti.  

c. Vít Richter zmínil aktuální dění. Doplnil informace k údajnému zastavení PIK, zejména 

to, že bude zaslán premiérovi dopis, který připomene, že financování bylo již dříve 

schváleno. Dále se věnoval dalšímu vývoji přípravy nového autorského zákona. 

Palčivou otázkou jsou poplatky za kopírování, kde je lobbováno za paušály, které však 



jsou pro knihovny nevýhodné (až likvidační). V případě, že další jednání na MK v této 

otázce nebudou úspěšná a paušály budou prosazeny, bude patrně přikročeno 

k veřejným protestním akcím. 

10) Vavříková přečetla návrh usnesení (viz níže), který byl jednomyslně schválen. 

11) Marie Čadková prezentovala fotografie z výstavy Die Weisheit Baut sich ein Haus v Mnichově, 

na kterou získala od PO SKIP v rámci benefitů příspěvek na cestu. 

 

Usnesení regionální valné hromady Pražské organizace SKIP ze dne 29. února 

Regionální valná hromada Pražské organizace SKIP: 

1) Schvaluje: 

 Zprávu o činnosti PO SKIP za rok 2011, 

 Zprávu o hospodaření v roce 2011 

 Plán činnosti na rok 2012, 

 Rámcový rozpočet na rok 2012. 

2) Bere na vědomí: 

 Zprávu regionální dozorčí komise o hospodaření regionálního výboru v roce 2011. 

V Praze, 29. února 2012 

Návrhová komise: 

Roman Giebisch 
Hanuš Hemola 
Lucie Vavříková 


